Il attire l'attention du Bureau sur les bâtisses suivantes: Bâtisse Kellert, quoique ladite bâtisse soit à l'épreuve

du feu elle n'est pas munie d'appareils de sauvetage. Bâtisse Blumenthal, coin Bleury et Ste-Catherine.

Jacobs Building,

Ajournement.

Bâtisse Vineberg, les machines bloquant l'accès aux appareils de sauvetage.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport par l'Inspecteur des Bâtiments.

## L. N. SENECAL, Secrétaire.

Compte rendu de l'assemblée du 4 août 1911, p.m.

Les mêmes présents.

1.-M. l'Echevin Emard se présente devant le Bureau et demande que la salle publique qui se trouve dans la bâtisse municipale de la ville Emard soit munie d'une scène appropriée pour représentations dramatiques à l'usage des écoles.

Résolu: De donner instructions au Secrétaire du Bureau de préparer un croquis et un estimé des travaux qu'il y aurait à faire pour satisfaire la demande de l'Ech. Emard.

2.-L'Ingénieur en Chef fait rapport qu'il a fait subir des examens pour la position de sténographe dactylographe dans son bureau, et recommande que Mademoiselle E. Lespérance, qui a subi le meilleur examen, soit nommée à cette position.

Résolu: De nommer Mademoiselle Lespérance temporairement, au salaire de \$10.00 par semaine, le salaire de ladite Mademoiselle Lespérance devant être pris sur les fonds votés pour la filtration.

3.-L'ingénieur en Chef fait rapport que 50% de la fourniture de la pierre à bordure est inférieure aux spécifications et doit sure refusée et recommande que des procédures soient prises par les Avocats de la Cité pour ôter des mains du contracteur la fourniture en question sans délai et mettre la ville en mesure de procéder directement, soit à la fourniture de ces matériaux, soit à leur remplacement par d'autres matériaux, tel que des bordures en ciment afin de ne pas retarder plus longtemps les travaux.

Résolu: De référer au Département en Loi pour prendre les procédures nécessaires.

4 .--- Soumis un rapport du Surintendant de l'Incinération sur une demande de l'Echevin Marcil de faire enlever les vidanges dans sa cour.

Déposé aux archives.

5.-Soumis un rapport de l'Avocat de la Cité "re" homologation du plan des rues de Rosemont, avisant le Bureau de recommanuer au Conse'l de faire homologuer ledit plan, tel que préparé par l'Ingénieur du Village de Rosemont, M. F. C. Laberge, et de donner instruction aux avocats de la Cité d'adopter les procédures nécessaires devant la Cour Supérieure de Montréal pour l'homologation dudit plan et d'adopter toutes autres formalités requises par la loi à l'effet ci-dessus.

Résolu: De faire rapport au Conseil en conséquence.

6.-Le tableau d'assiduité des employés de la Cour du Recorder est soumis et déposé sur la table.

7.-Après étude et considération de certains rapports des chefs de départements il est

Résolu: De faire rapport au Conseil.

10. A l'effet de permettre à M. H. Fortier d'ériger une écurie de plus de huit places sur le terrain No. Cad. 286-287 du quartier Papineau, 140 142 Ave .Papineau.

20. A l'effet de permettre à The Carleton Hotel Co., d'ériger trois chaudières d'un total de 675 C. V. sur le lot Cad. 1530 quartier St-Georges, 580 Sherbrooke Ouest.

30. A l'effet de permettre à M. Chas. Frost, d'emmagasiner du bois de construction, dans le quartier St-Laurent.

40. A l'effet de permettre à M. Eusèbe Robert de recevoir, déposer et vendre du bois de chauffage et charbon sur le terrain No. 262 rue Iberville, quartier Ste-Marie.

5.-A l'effet de recommander au Conseil d'acheter la

THE MUNICIPAL GAZETTE OF MONTREAL

Kellert Building, This building is fire-proof, but is not provided with fire escapes.

Blumenthal Building, corner Bleury & St. Catherine. Jacobs building.

Vineberg Building. The machines prevent access to the fire escapes.

Resolved: To refer the matter to the Chief Engineer with a request that he instruct the Building Inspector to report thereon.

Adjourned.

904

## L. N. SENECAL, Secretary.

Report of meeting held on the 4th August 1911, p.m.

Present: The same members as above.

1.-Ald. Emard appeared before the Board and asked that the public hall, in the municipal building, in Emard Ward, be provided with a suitable stage for dramatic entertainments, for the use of schools.

Resolved: That the Secretary of the Board be instruc ted to prepare a sketch and an estimate of the cost of the work which would have to be done in order to comply with ald Emend's with Ald. Emard's request.

2.-The Chief Engineer reported that he had examined the candidates for the position of stenographer and type writer in his office and recommended that Miss E. Lespérance, who passed the best examination, be appointed to said position said position.

Resolved: That Miss Lespérance be appointed temporarily, at a salary of \$10 per week, the salary of the said Miss Lespérance to be charged against the appropriation voted for the erection of a filtration plant.

3.—The Chief Engineer reported that 50% of the curb stone supplied did not meet the requirements of the speci-fications and should have a specific the specific fications and should be refused and recommended that proceedings be taken by the City Attorneys in order to have the contract annulled without delay and to put the city in position to supply directly the material or use other may material, such as cement curb-stone, so that the work may be no longer delayed.

Resolved: To refer the matter to the Law Dept. with a request that they take the necessary proceedings.

4.—Submitted a report from the Supt .of the Incinera-tion Dept. "re" removal of garbage from Ald. Marcil's yard. yard.

5.—Submitted a report from the City Attorney "re" ho mologation of the plan of the streets of Rosemont, advising the Board to report to Currents of Rosemont, and sing the Board to report to Council, recommending that said plan, as prepared by Mr. Provide the street of said plan, as prepared by Mr. F. C. Laberge, Engineer of the Village of Rosemont, be homologated, and that the City Attorneys be instructed to the City Attorneys be instructed to take the necessary proceedings before the Superior of dings before the Superior Court for the homologation of such plan and to comply with all the homologation resuch plan and to comply with all the other formalities re-quired by the law to the other her formalities quired by the law to the above effect.

6.—A statement of the attendance of the employees of the Recorder's Court may attendance of the employees of the table. the Recorder's Court was submitted and laid on the table. 7 - A fter consider

7.—After considering certain reports of the heads of

departments, it was

Resolved: To report to Council, recommending: (1) That Mr. H. Fortier be allowed to erect a stable, con-ining more than 8 stable taining more than 8 stalls, on Cad. lot 286-287, Papineau Ward, 140-142 Papineau Arm

(2) That the Carleton Hotel Co. be allowed to erect 3 boilers, totalling 675 H. P., on Cad. lot 1530, St. George Ward, 580 Sherbrooke St. West.
(2) That the Carleton Hotel Co. be allowed to erect 3 erect

(3) That Mr. Chas. Frost be allowed to store lumber in Lawrence ward St. Lawrence ward.

(4) That Mr. Eusèbe Robert be allowed to store and Il fire wood and coal on let Mr. flowed to store St., St. sell fire-wood and coal on lot No. 262 Iberville St.

(5) That Mr. J. T. Primeau's property, on Montclam St., purchased at the price of \$4.600 for the storage of the be purchased at the price of \$4,600 for the storage of the